
Rada Gminy w Ustroniu Morskim 
Komisja Komunalna 

Protokół nr 12 

XII Posiedzenie w dniu 15 października 2020 

Obrady rozpoczęto 15 października 2020 o godz. 11:00, a zakończono o godz. 12:45 tego 

samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 5 członków. 

Obecni: 

1. Andrzej Basarab 

2. Krzysztof Psykała 

3. Anna Sianos 

4. Andrzej Staszak 

5. Jolanta Szymczak 

1. Otwarcie, stwierdzenie quorum; Czas rejestracji:: 00:00-02:08 

 

Posiedzenie Komisji otworzył Przewodniczący Andrzej Staszak. Powitał wszystkich 

zgromadzonych. 

 

Brak dyskusji 

 

 

2. Strefa płatnego parkowania (omówienie funkcjonowania strefy, oznakowanie, 

propozycja zmian); Czas rejestracji:: 02:09-32:39 

Informację przedstawił Jarosław Barański Główny Księgowy Gminnego Ośrodka Sportu  

i Rekreacji w Ustroniu Morskim. Przypomniał o lokalizacji parkometrów oraz przedstawił 

wydatki i dochody ze strefy płatnego parkowania.  

W pasie dróg publicznych - 19 sztuk: 

8 szt. – ul. Bolesława Chrobrego, 

2 szt. – ul. Osiedlowa, 

1 szt. – ul. Ogrodowa, 

1 szt. – ul. Targowa, 

3 szt. – ul. Okrzei, 

4 szt. – ul. Kościuszki. 

  

na parkingach gminnych – 9 sztuk: 

1 szt. – ul. Polna (CSR Helios parking mały), 

1 szt. – ul. Polna (CSR Helios parking duży), 

1 szt. – ul. Wojska Polskiego (parking przy kościele), 



1 szt. – ul. Rolna – boczna, 

1 szt. – ul. Rolna – Jantarowa, 

1 szt. – ul. Jantarowa, 

2 szt. – ul. Osiedlowa, 

1 szt. – ul. Wojska Polskiego (parking przy stadionie sportowym). 

  

Wydatki-poniesione przez jednostkę na zadania związane z obsługą SPPN oraz parkingów 

gminnych: 

 

51.792,00 zł – wydatki na dzierżawę parkomatów, 

20.537,57 zł – wydatki na wynagrodzenia i pochodne dotyczące umów zleceń związanych  

z obsługą SPPN i parkingów gminnych, 

1.070,10 zł – zakup materiałów do obsługi SPPN i parkingów gminnych, 

326,72 zł – ryczałt za 2 miesiące dla pracownika, którego prywatnym samochodem 

prowadzona była obsługa parkomatów (w tym opróżnianie z pieniędzy oraz usuwanie 

awarii). 

  

OGÓŁEM WYDATKI: 73.726,39 zł (plan 116.848,69 zł) 

  
Dochody wykonane z SPPN i parkingów gminnych w podziale na strefy, z których zostały 

wykonane: 

  

60.030,14 zł - ul. Wojska Polskiego (parking przy kościele), 

55.716,20 zł- ul. Bolesława Chrobrego, 

44.754,77 zł - ul. Osiedlowa, 

29.697,80 zł- ul. Kościuszki, 

18.391,37 zł- ul. Polna (CSR Helios parking duży), 

10.162,52 zł - ul. Polna (CSR Helios parking mały), 

4.981,22 zł - ul. Rolna – Jantarowa, 

4.517,10 zł - ul. Okrzei, 

3.329,92 zł - ul. Jantarowa, 

3.122,77 zł - ul. Wojska Polskiego (parking przy stadionie sportowym), 

2.169,02 zł - ul. Rolna – boczna, 

1.723,90 zł - ul. Ogrodowa, 

1.253,30 zł - ul. Targowa, 

20.245,00 zł – karnety, 

71.836,38 zł – opłaty dodatkowe za brak ważnego biletu. 

 

OGÓŁEM DOCHODY: 

31.931,41 zł (plan 250.000,00 zł) 

Dodatni wynik ekonomiczny jednostki uzyskany z tytułu realizacji zadania polegającego 

na obsłudze strefy płatnego parkowania niestrzeżonego oraz urządzonych parkingów 

gminnych 

w 2020 roku tj. (dochody minus wydatki) to kwota :258.205,02 zł. 

 

W dyskusji wzięli udział: 
- Jarosław Barański 

- Andrzej Staszak 

- Krzysztof Grzywnowicz 



- Bernadeta Borkowska 

- Olga Grajek-Górecka 

 

Dyskusja dotyczyła opłaty za dzierżawę parkometrów, zakupu używanego oraz nowego 

sprzętu, kosztu utrzymania sprzętu, poszerzenie strefy całorocznej na ul. Kościuszki oraz  

ul. Bolesława Chrobrego ( dochody i wydatki ) , płatnością kartą w parkometrach, zastrzeżeń 

do oznakowania strefy. 

 

a) hodowla psów: Czas rejestracji:: 32:40- 1:01:35 

Inspektor ds. gospodarki lokalowej, drogownictwa i gospodarki komunalnej Magdalena 

Karwas złożyła wniosek formalny o poszerzenie porządku obrad na temat hodowli psów rasy 

groźnej 

 

Głosowano wniosek w sprawie 

: ·poszerzenie porządku obrad- hodowla psów. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Andrzej Basarab, Krzysztof Psykała, Anna Sianos , Andrzej Staszak, Jolanta Szymczak 

 

Temat przedstawiła Magdalena Karwas. 

 

W dyskusji wzięli udział: 
- Andrzej Basarab 

- Bernadeta Borkowska 

- Andrzej Staszak 

- Magdalena Karwas 

- Taisa Jędrzejewska 

- Leszek Jędrzejewski 

- Tomasz Jędrzejewski 

- Sylwia Halama 

Dyskusja dotyczyła hodowli psów rasy groźnej w miejscowości Kukinia- buldog 

amerykański, właścicieli gruntów pod działalność hodowli, lokalizacji świetlicy wiejskiej, 

braku zgody drugiego właściciela, uzupełnienia brakujących dokumentów, sprawy 

spadkowej. 

Radny Andrzej Basarab złożył wniosek formalny o zawieszenia postępowania do czasu 

uzupełnienia dokumentów- koniec roku 2020.  



 

Głosowano wniosek w sprawie: 
zawieszenie postępowania do końca roku 2020. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Andrzej Basarab, Krzysztof Psykała, Anna Sianos , Jolanta Szymczak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Andrzej Staszak 

 

 

3. Zmiana granic aglomeracji w zakresie gospodarki wodno- ściekowej na terenie gminy 

Ustronie Morskie. Czas rejestracji::  1:01:36- 1:11:50 

 

Temat przedstawiła KierownikInwestycji i Gospodarki Komunalnej Anna Pietkowska 

 

Brak dyskusji. 
 

 

Głosowano w sprawie: 
Zmiana granic aglomeracji w zakresie gospodarki wodno- ściekowej na terenie gminy 

Ustronie Morskie;. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, NIE BIORĘ UDZIAŁU W GŁOSOWANIU: 

0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Andrzej Basarab, Krzysztof Psykała, Andrzej Staszak, Jolanta Szymczak 

BRAK GŁOSU (1) 

Anna Sianos 

 

Po omówieniu tematów głos zabrał Radny Andrzej Basarab w sprawie ul. Rolnej. Dyskusja 

dot. wysłanej korespondencji, dziur w drodze powiatowej, zarwanego chodnika, wyrwa na  

ul. Ku Morzu.  

 

W dyskusji wzięli udział: 
- Andrzej Basarab 

- Andrzej Staszak 

- Krzysztof Psykała 

- Anna Pietkowska  

 



 

4. Zamknięcie posiedzenia. Czas rejestracji:: 1:16:25-1:16:31 

W związku z wyczerpaniem porządku posiedzenia Przewodniczący komisji zamknął 

posiedzenie komisji Komunalnej. 

 

 

 

Przewodniczący Komisji Komunalnej 

Rada Gminy w Ustroniu Morskim 

Andrzej Staszak 

  

 

Przygotował(a): Aneta Sianos 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 

  


